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JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének és Rápolt Község Önkormányzat 
képviselő-testületének 2012. január 10.-én tartott NYÍLT ülésén

Az ülés helye: Ököritófülpös  Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme 

Jelen vannak Ököritófülpös Nagyközség részéről:

Szabó Béla polgármester
Szécsi Bálint 
Kiss László
Tarcali Gyuláné
Kukucskáné Laboncz Márta
Kajus László
Mezőssy Gyöngyi

Rápolt Község részéről:

Petri István polgármester
Móricz Ferenc
Szilveszter Gábor
Kaszonyi József
Kiss Zoltán

Meghívottként megjelent:: Dr. Tóth Gábor jegyző

Szabó Béla polgármester köszönti a megjelenteket, külön tisztelettel köszönti Rápolt 
Képviselő-testületét Petri István polgármester úr vezetésével.  Megállapítja, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, mivel 7 fő testületi tagból 7 fő az ülésen megjelent.

Petri István polgármester köszönti Ököritófülpös képviselő-testületét, polgármester urat, és 
Dr. Tóth Gábor jegyző urat.  Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mivel 5 
fő testületi tagból 4 fő az ülésen megjelent, reméli, hogy az 1 fő is az ülés  közben 
megérkezik.

Szabó Béla polgármester elmondja, hogy az együttes testületi ülésnek 1 napirendi pontja van, 
és ezen kívül javasolna egy egyebek napirendi pontot.is Kéri, hogy aki  az egyebek napirendi 
pont megtárgyalásával egyetért kézfenntartással szavazzon.  

Ököritófülpös Nagyközség képviselő-testülete az egyebek napirendi ponttal  egyhangúlag 
egyetértettek, megtárgyalását  elfogadták.

Petri István polgármester megkérte a Rápolt Képviselő-testület tagjait, hogy amennyiben az 
egyebek napirendi  pont megtárgyalásával egyetértenek, kézfenntartással szavazzanak. 
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Rápolt Község képviselő-testülete az egyebek napirendi  ponttal egyhangúlag egyetértettek, 
megtárgyalását elfogadták.

Szabó Béla polgármester :Elmondja, hogy  az 1-es napirendi pontról a határozat-tervezetet 
mindenki megkapta, ami  Dr. Tóth Gábor körjegyzői feladatok ellátásával való megbízása 
lenne.  Elmondja, hogy Hopka Ildikó körjegyzői feladatának ellátása megszűnt 2011. 
december 31-ével közös megegyezéssel.  A körjegyzői feladatok ellátásával addig bíznák meg 
Dr.Tóth Gábor jegyző urat,  amíg a munkahely be nem lenne töltve. Ő Tyukod Község 
Önkormányzat jegyzője.  Kéri, hogy olvassák el a határozat – tervezetet , és ha egyetértenek 
vele, akkor szavazzanak. Kiegészítésként elmondja,  hogy a jegyző úr hetente két alkalommal 
lenne Ököritófülpösön, mégpedig kedden délelőtt  és csütörtökön délután, mivel van egy fő 
munkahelye mégpedig  Tyukod, ezért nem tud egész héten itt lenni. Megkérdezi, hogy 
kérdése van –e valakinek az elhangzottakkal vagy a határozat-tervezettel  kapcsolatosan.

Kajus  László: Nekem lenne kérdésem, mégpedig az, hogy ilyen időintervallumban , hogy 
kedden délelőtt és csütörtökön délután fog jönni a jegyző úr, ez mennyire lesz elég a 
körjegyzőség ellátására. Mert szerintem ez  nem lesz elég. A másik kérdésem az , hogy  mikor 
lesz kiírva a körjegyzői  állás, mert azt  gondolom, hogy már ki kellett volna írni, vagy ki 
kellene írni, mert arról is határozatot  kell hoznunk.
A harmadik pedig az lenne, hogy a kedd délelőtt és csütörtök délután-ért én a 185.000.-Ft-ot 
sokkalom.

Szabó Béla polgármester: Én válaszolnék a kérdéseidre. Hogy sok-e vagy kevés ez az összeg 
az relatív, az biztos, hogy teljes munkaidőben ez az összeg  nem ennyi.  A hatósági feladatok 
ellátására a jegyző úrnak van rálátása,  a költségvetést meg kell csinálni, ehhez van  szükség 
elsősorban  az ő segítségére. A másik kérdésedre, hogy már meg kellett volna hirdetni az 
állást. Törvény szerint 30 napon belül kell meghirdetni, amennyiben a jegyző urat megbízzuk 
a körjegyzőség ellátására, ő megbízást kap az álláshely meghirdetésére.

Dr. Tóth Gábor:  Köszöntöm a Képviselő-testület tagjait. Dr. Tóth Gábor vagyok Tyukod 
Község jegyzője.  Én 2005 óta látom el Tyukodon a feladatot. Kaptam egy megkeresést, hogy 
a helyettesítést vállalnám-e. Én megköszöntem akkor is és most is megköszönöm, hogy rám 
gondoltak. Ha úgy gondolják, hogy szükségük van rám, én állok a rendelkezésükre, ha nem 
akkor nekem úgy is jó. A körjegyző álláshelyről csak annyit, hogy a törvény azt írja elő, hogy 
a megüresedéstől számított 30 napon belül kell kiírni a pályázatot a Képviselő-testületnek. 
Eredménytelenség esetén újabb 30 nap, és így tovább. Előfordulhat, hogy eredménytelen lesz, 
de néhány eset után a Kormányhivatal szólni fog, hogy választani kell körjegyzőt. Ha 
megbízott körjegyzőt választanak, onnantól csak az adminisztratív feladatok terhelik. 

Petri István polgármester: A jegyző úrral és polgármester úrral egyeztettünk, és 
mindenféleképpen azt láttam volna szerencsének, ha a jegyző urat meg tudjuk bízni, és utána 
közösen elkészítjük a pályáztatást. Hogy milyen feltételekkel kívánjuk majd foglalkoztatni, 
hogy minek feleljen meg, azt a két testület javaslatával alátámaszthatja, ill. kiegészítheti. De 
itt most ha tudnánk ebben dönteni, és nem csak  a két polgármester, hiszen nem csak mi 
dolgozunk majd a körjegyzővel hanem a testület is. Ha túl tudunk jutni a jegyzői megbízáson, 
akkor az egyebekben tudnánk ezt tárgyalni, hogy milyen feltételek legyenek. Én azt kértem, 
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hogy ne csak ránk legyen bízva, hanem a két testületre is, hogy a hirdetésnél milyen 
feltételeket szabjunk. Köszönöm szépen, ennyit szerettem volna mondani.

Szabó Béla polgármester: Köszönöm. Van-e még hozzászólás, javaslat. Magam részéről 
annyit  mondanék, hogy a 185.000.-Ft az bruttó összeg, kb. 120.000.-Ft nettó összegnek felel 
meg, amit kézhez kap a jegyző. Más javaslat van-e. Ha ezt sokallod, kérem a javaslatod.

Kajus László : Nincs más javaslatom.  Most láttam Gyöngyinél  egy papírt, egy diplomás 
tanárnő garantált bére 167.500.-Ft. Ezzel én nem azt akarom mondani, hogy akár 
összehasonlítást is lehet végezni. Én mondhatnék bármilyen összeget, de ha erre vetítjük, 
hogy kedd délelőtt és csütörtök délután én erre azt mondom, hogy igen is sok.  Még egyszer 
mondom, nehogy az legyen már, hogy én nem akarok jegyzőt, sőt akarok, mert úgy működik 
törvényesen, meg normálisan a hivatal. Nekem mindegy mennyi az összeg, de egy ha én 
sokallom, a többség megszavazza, aztán kész. Ezzel nekem nincs gondom. Azzal van gondom 
hogy ha  mi tudjuk, hogy a jegyző el van küldve már arra a gyűlésre kellett volna én 
szerintem jönni azzal, hogy kit akarunk megbízni helyette,vagy ki milyen munkát vesz át, 
mert azért nem olyan egyszerű dolog lesz, hogy most az egyik jegyző elment a másik beül a 
helyére. Hogy fognak menni  ezek a dolgok. Ki milyen feladatot vesz át, mert a jegyzőnő nem 
csak a saját feladatát végezte, hanem végzett más feladatot is. Azt ki kapja meg, hogyan 
csinálják tovább.Ttehát a részletekben van itt a lényeg.  Azt is tudom én, hogy a jegyzőnek 
irányítani kell a hivatalt. De ebbe is bele kell látni, más Tyukod, más Porcsalma, és más 
Ököritófülpös és Rápolt.

Szabó Béla polgármester:  Köszönöm a hozzászólást. 

Dr. Tóth Gábor: Én csak azt tudom mondani, ahogy gondolják a képviselő-testületek. Én nem 
erőltetem a dolgot, ha úgy gondolják, hogy nem, vagy nem kívánnak velem együtt dolgozni, 
nekem úgy is jó. Ez a testület és a jegyző között egy bizalmi viszony. Az összegről pedig 
annyit, hogy a körjegyzői fizetés ennek azt hiszem közel a duplája, ez csak egy helyettesítés. 
Az új körjegyzővel kell kialakítani a munkakapcsolatot a képviselő testületeknek. Ez egy 
átmeneti időszakra szóló megbízás. Én azt hiszem, hogy később akit majd megválasztanak, 
azzal kell együtt dolgozni. Reméljük, hogy minél hamarabb sikerül dönteni az új körjegyző 
személyéről. Köszönöm szépen.

Petri István polgármester: Annyit szeretnék hozzászólni, hogy ez valóban átmeneti helyzet, 
nincs jegyzőnk, a hivatal élete nem áll meg, mindenki teszi a feladatát, végzi a munkáját, 
képességének és beosztásának  megfelelően. De kell egy megbízott jegyző. Gondolom, hogy 
két hónap alatt ha minden rendben lesz tudunk választani, de addig viszont mi kerestük, 
illetve kolléga úr kereste a lehetőséget, ki vállalja  el az addigi helyettesítést, és valahol az 
ember azt mondja, hogy le kell nyelni a „békát”, hogy most ez van, hogy kétszer tud jegyző úr 
jönni, mert fontosabb az a település olyan szinten, viszont a megkapott bér után meg is fog 
dolgozni Ököritófülpösön és Rápolton egyaránt a helyettesítés időszakában. Nem igazán 
tudom, hogy akadálya mi lenne, mert ha most azt mondjuk, hogy köszönjük szépen, elnézést 
kérünk menjen vissza akkor Tyukodra végezze ott tovább csak a munkáját, Nem bízzuk meg, 
akkor megint eltelik egy hét két hét, megint az van, hogy csak pénz és nincsen a hivatalnak 
vezetője, akivel a következő időszakban a két testület meg  a dolgozók, akik végre egy olyan 
főnököt szeretnének, aki megint csak főnök lesz, akihez úgy tudnak napiasan fordulni, ha 
gond van, tehát ezt meg kellene oldani. Sok a pénz, biztos sok a mienk kevés.  Kevés a 
pedagógusoké, kevés a többieké, mindenkié kevés. Ez van.
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Kajus László: Csak egyet szeretnék kérdezni. Hallottátok-e tőlem azt, hogy én azt mondtam, 
hogy nem kell jegyző. Mert most mind a két hozzászóló majdnem, hogy azt mondja, hogy én 
azt mondom, hogy nem kell jegyző. Igen is kell jegyző. 

Petri István polgármester: Én szerintem ezzel nem lehet várni. Itt most jegyzőnek kell lenni. 
Itt a közös testületi ülésen  meg lehet beszélni a dolgokat, ennek semmi akadálya nincs. 
Valahol igazad van. Szorult helyzetben vagyunk, reméljük, hogy a jegyző megszolgálja az 
összegszerű bizalmat is, hogy ha megbízzuk.

Szabó Béla polgármester: Elmondtad az aggályaidat Laci. Én elmondom, hogy a hivatalban 
milyen feladatok várnak megoldásra. A jegyző úr már a múlt héten itt volt, ezeket a dolgokat 
átbeszéltük. Oda ment minden  egyes kollégához, végig beszélte az eddigi dolgokat, tehát 
azért nem állunk olyan rosszul, nem fogunk most neki esni ennek az egésznek, hirtelen 
felindulásból nem fogunk jegyzőt választani.
Volt ennek előzménye. A másik az, ha még mindig kifogásolod a magas összeget, akkor miért 
nem  hallottunk tőled egy javaslatot, hogy akkor mi lenne a helyes összeg. Én úgy gondolom, 
akkor ki kell  mondani a javaslatodat, nem csak kritikát megfogalmazni, mert most már láttad 
az előterjesztést, határozat-tervezetet, láttad az összeget. Igaz nem két nap állt a 
rendelkezésedre, vagy 5, csak 10 perc, de ha megfogalmaztad a kritikát, utána mond el a 
megoldást is. Ez csak egy vélemény amit te mondtál van itt rajtad kívül más testületi tag is, a 
Rápolti testület is, nekik is lehet véleményük.

Mezőssy Gyöngyi: Annyit szeretnék mondani, hogy én nagyon örülök, hogy ilyen rövid időn 
belül sikerült jegyzőt találni és tudunk tovább működni. Úgy gondolom, hogy Laci is és én is 
azért félek ettől az összegtől, mert tisztában vagyunk vele, de gondolom, te is Béci és Rápolt 
is , hogy milyen az anyagi  helyzetünk, és úgy gondolom, hogy amikor minden fillért meg 
kell gondolnunk, minden területen megszorításokat kell tenni, akkor tényleg óvatosan kell 
bánni a pénzzel.

Szilveszter Gábor: Csatlakoznék Petri István polgármester úrhoz, kicsit félre csúszott a 
beszélgetés. Én nem ismerem, sokan nem ismerjüka jegyző urat, és valakiről csak azért, mert 
ide bejött milyen jogon mondhatnánk, hogy nem lesz jó. A másik dolog az, hogy tudjuk 
jegyző nélkül nem lehet dolgozni. A határidők azok adottak azokat a jogszabály előírja. Az 
lenne a jegyző úr felé a kérdésem, hogy megváltozott egy csomó jogszabály, ez tiszta, mert a 
költségvetést el kell készíteni nagyon nagy a munka követelmény. Elég lesz ez a két fél nap, 
hogy ezt kézben tudja tartani, ezt a munkát el tudja végezni, ami itt ököritón rá hárul. Én az 
anyagi vonatkozáshoz nem tudnék hozzá szólni, meg kell kérdezni, hogy jegyző úr ezekkel a 
feltételekkel vállalja-e, kézben tudja tartani ezt a munkát, két fél nap alatt megtudja-e csinálni 
ezeket a munkákat, és ami adódik menet közben. Ha a kiírás megtörténik, az elbírálásra 
megint össze kell jönnünk, ha nem sikerül választani, akkor azt is le kell szögezni, hogy az ő 
megbízatása akkor folytatódik, vagy megint választani kell? Bele kell venni a megbízásába, 
hogy  az új körjegyző megbízatásáig vállalja-e ilyen feltételekkel a munkát.

Szabó Béla polgármester: Jegyző úr megválasztása meg van pontosan határozva.
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Dr.TóthGábor: Valóban igaz amit képviselő úr mondott, rengeteg új jogszabály jelent meg. 
Ez az apparátus és mindenki számára sok idő lesz amíg feldolgozza. Hogy elég-e a két fél 
nap, a legszükségesebbre talán elég, csak azt is vegyük figyelembe, hogy ez csak 
helyettesítés. Az új munkakapcsolatot majd az új körjegyzővel kell kialakítani. Ő neki kell 
meghatározni azt, hogy mit végezzen, meg kell határozni majd a teljesítmény 
követelményeket. Ez az időszak nem lesz olyan hosszú, hogy úgy tárgyalódjon meg ez a 
napirendi pont, mint hogyha végleges jegyzőt választanának  meg a Képviselő-testületi tagok. 
Köszönöm szépen.

Szabó Béla polgármester : Mielőtt rátérnénk erre a költségtérítésre én úgy gondolom, hogy 
nem fogja ez megégetni az Ököritófülpös és a Rápolt-i körjegyzőség költségvetését, hogy ez 
most 185.000.-Ft vagy esetleg jóval kevesebb lesz. Ment itt már el sokkal nagyobb pénz is 
egyebekre. Most ne 20.000.-Ft-on vagy 30.000.-Ft-on vitatkozzunk. Akkor kérek javaslatot, 
mennyi legyen ez az összeg. 

Petri István: Nekem a következő javaslatom lenne, mégpedig 165.000.-Ft-ot  javasolnék, ha a 
jegyző úr is elfogadja ezt az összeget, akkor megállapodhatnánk.  Ez az összeg körjegyzői 
pénzből finanszírozódik. Tudom, hogy minden forint számít. Lehet 4-5 hónapon keresztül fog 
húzódni míg lesz körjegyzőnk, de akkor már valamennyi összeget spóroltunk. És ha ezt az 
összeget a dolgozók felé valamilyen juttatásban oda tudnánk adni, hogy ők is érezzék, hisz 
nagyobb teher, nagyobb odafigyelés, mindent a jegyző keze alá kell maximálisan dolgozniuk. 
Szerintem a 165.00.Ft-ban megegyezhetünk, ha jegyző  úr és a testület ezt elfogadná.

Dr.Tóth Gábor: Ha gondolják, akkor legyen 165.000.-Ft, ez rajtam nem múlik. Még egyszer 
mondom, hogy ez egy helyettesítés lesz, ez nem a végleges körjegyzői választás. Még azt 
szeretném mondani, hogy mivel ez állásfoglalást igénylő személyi ügy, ezért a nyilvános 
ülésen való tárgyaláshoz mint érintett, én hozzájárulok.

Szabó Béla polgármester: Köszönöm Dr. Tóth  Gábor jegyző úr hozzászólását.
Megkérdezném, hogy hozzászólása van-e valakinek, vagy más javaslata. Elhangzott egy 
javaslat.  Petri István polgármester 165.000.-Ft-os javaslatot tett. Ha nincs javaslat én az első 
napirendi pontot felteszem szavazásra. Megkérdezem, hogy ezzel a módosítással a határozat-
tervezetet 165.000.-Ft díjazással Ököritófülpös testülete elfogadja-e?
Aki ezzel egyetért kézfenntartással szavazzon.

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének
     1/2012/I.10./ 
     Határozata

Ököritófülpös-Rápolt körjegyzőség körjegyzői feladatokra megbízás adásáról.
Képviselő-testület:
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1./ Megbízza dr. Tóth Gábort Tyukod Nagyközség jegyzőjét Ököritófülpös-Rápolt 
körjegyzőség körjegyzői feladatok ellátásával az új körjegyző megválasztását követően a 
hivatalba lépése napjáig terjedő időszakra.

2./ Juttatását bruttó havi 165.000.-Ftban / azaz: egyszázhatvanötezer forintban/ határozza 
meg.

3./ Felhatalmazást ad Szabó Béla polgármesternek és Petri István polgármesternek a 
megbízási szerződés megkötésére.

Petri  István polgármester: Megkérdezem Rápolt-i testületet, hogy aki egyetért a 165.000.-Ft-
os bérezéssel, illetve a jegyző úr megbízásával, kérem kézfenntartással szavazzanak. Még egy 
kiegészítésem lenne, Kiss Zoltán képviselő úr megérkezett az ülésre, így Rápolt Képviselő-
testület tagjainak száma 5 fő.

Rápolt Község   Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Rápolt  Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
     1/2012/I.10./ 
     Határozata

Ököritófülpös-Rápolt Körjegyzőség körjegyzői feladatokra megbízás adásáról.
Képviselő-testület:

1./ Megbízza dr. Tóth Gábort Tyukod Nagyközség jegyzőjét Ököritófülpös-Rápolt 
körjegyzőség körjegyzői feladatok ellátásával az új körjegyző megválasztását követően a 
hivatalba lépése napjáig terjedő időszakra.

2./ Juttatását bruttó havi 165.000.-Ftban / azaz: egyszázhatvanötezer forintban/ határozza 
meg.

3./ Felhatalmazást ad Szabó Béla polgármesternek és Petri István polgármesternek a 
megbízási szerződés megkötésére.

Szabó Béla polgármester:  Áttérnék az egyebek napirendi pont tárgyalására. Ez kapcsolódik 
az első napirendi ponthoz, hogy  megbízzuk Dr. Tóth Gábor urat a körjegyzői álláshely 
meghirdetésével, úgy, hogy  polgármester úrral meghatározzuk a feltételeket. Ehhez kérnénk 
a testület megbízását.
Ezzel a napirendi ponttal egyetért-e a testület? Kérdés hozzászólás van-e?

Petri István polgármester: A megbízás az úgy értendő, amit mondtam, az egyebeknél 
átfutnánk a feltételeket. Akkor már jegyző úrral megtudjuk konzultálni a fő irányelveket, a 
szakmai háttér mi legyen, mik legyenek az érvek, egyéb dolgok, erre kérünk javaslatot.

Szabó Béla polgármester: Törvény írja elő a feltételeket.
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Petri  István polgármester:  De amit  mi  kiegészítésként hozzá akarunk tenni, vagy a 
Képviselőtestület javaslatát./ Pl. milyen diplomának tegyen eleget, azon belül 
igazgatásszervező, vagy jogi doktor legyen/. Vagy bármi olyan kitétel. Van-e ilyen?

Kajus László: Törvényi előírásnak megfeleljen.

Petri  István polgármester: Úgy gondoltuk, hogy azért legyen szakmai háttere, aki néhány évet 
már  a szakmában dolgozott. Kellene egy jő gyakorlattal rendelkező  és akinek rálátása van 
minden területen.

Kajus László: Sajnos manapság elég ezt a szakmai gyakorlatot megszerezni. Ezt a szakmát 
érteni kell, egy kezdő pedig még nem látja át ezt az egész területet. Azt mondom, hogy 2-3 év 
tapasztalata legyen.

Petri István polgármester: Gyakorlatilag 3 év gyakorlat az elég. 

Dr. Tóth Gábor: A köztisztviselői törvény azt mondja, hogy jegyzővé, körjegyzővé az 
nevezhető ki:  3 féle végzettséget jelöl meg.
- igazgatásszervező végzettséggel rendelkező/ez államigazgatási főiskola/
- állami és jogtudományi képességgel rendelkező 
- oktatási közigazgatási menedzser szakképesítéssel , és közigazgatási  szakvizsgával 
rendelkezik.
A közigazgatási szakvizsga alól felmentés adható 1 évig, hogy ha a kinevezéstől számított 1 
éven belül a közigazgatási szakvizsgát nem szerzi meg, a kinevezett körjegyző, akkor a 
törvény erejénél fogva megszűnik a jogviszonya. 
A második feltétel pedig az, hogy 2 éves közigazgatási  gyakorlata legyen. A körjegyzőnél 
nem lehet felmentést adni,sem a végzettség, sem a 2 éves gyakorlat alól. Lehet további 
feltételeket meghatározni. Meg lehet határozni próbaidőt, ez vezetői megbízás, határozatlan 
időre szól, illetményre a jogszabályi előírások vonatkoznak. 
Az általános pályázati feltételek: Magyar állampolgárság, cselekvőképesség, büntetlen előélet, 
a megfelelő végzettség megléte, közigazgatási szakvizsga, ha nincs 1 éven belül megszerezni, 
köztisztviselői vagyonnyilatkozatot kell tenni. Elő írhatunk szakmai gyakorlatot, ez a 
képviselőtestületen múlik. 
Lehet meghatározni előnyt jelentő feltételeket. Ez is a település sajátosságaihoz igazodhat.
Nyílván ezeket igazolni kell, ezt le kell írni a kiírásban, hogy hogyan lehet ezeket a 
feltételeket igazolni. Pályázati határidő módja, elbírálási határidő megadása. A pályázat 
elbírálását követően azonnal betölthető a jegyzői állás. Végül is ezekből áll egy körjegyzői 
kiírás. Köszönöm.

Szabó Béla polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Egyéb hozzászólás, javaslat van-e?
Amennyiben nincs, én megkérdezem Ököritófülpös testületét, hogy a körjegyzői álláshely 
meghirdetéssel kapcsolatosan a körjegyző urat megbízzuk, és  a két polgármester feltételeit 
beleírjuk a pályázatba?
Ha a második napirendi pontot elfogadja a testület , akkor kézfenntartással szavazzon. 

Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testülete 7 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi 
határozatot hozta:
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Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének
     2/2012/I.10./ 
     határozata

A körjegyzői álláshely meghirdetése 
A Képviselőt-testület:

Ököritófülpös-Rápolt Községek Körjegyzősége dr.Tóth Gábor mb. körjegyzőt megbízza a 
körjegyzői álláshely meghirdetésével,  és Szabó  Béla polgármester és Petri István 
polgármester feltételeinek figyelembevételével.

Petri István polgármester: Megkérdezném a Rápolt-i Képviselőtestületet, hogy egyetért-e 
ezzel a döntéssel, ha igen kézfenntartással szavazzanak. 

Rápolt Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot 
hozta:

         Rápolt Község Önkormányzat
   Képviselő-testületének
         2/2012/I.10./ 
         határozata

A körjegyzői álláshely meghirdetése 
A Képviselőt-testület:

Ököritófülpös-Rápolt Községek Körjegyzősége dr.Tóth Gábor mb. körjegyzőt megbízza a 
körjegyzői álláshely meghirdetésével, és Szabó  Béla polgármester és Petri István 
polgármester feltételeinek figyelembevételével.

Szabó Béla polgármester: Megköszöni az együttes testületi ülésen résztvevők   megjelenését 
az ülést bezárta. 

K.m.f.

/: Szabó Béla :/ /: Petri  István :/
   polgármester     polgármester

/: dr. Tóth Gábor :/
mb. körjegyző
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